
                             

 
 

 

 
 

MEMORANDUM OF UNDERSTANDING 

BETWEEN  

THE WALAILAK UNIVERSITY, 

THAILAND 

AND 

SOUTHWEST UNIVERSITY OF POLITICAL SCIENCE AND LAW, 

PEOPLE’S REPUBLIC OF CHINA  
 

 

In accordance with a desire to promote academic cooperation in areas of mutual 

interest for the benefit of both institutions,  Walailak University (hereafter referred 

to as “WU”), located at 222 Thaiburi, Thasala District, Nakhon Si Thammarat, 

THAILAND, and Southwest University of Political Science and Law (hereafter 

referred to as “SWUPL”), located at No. 301, Baosheng Avenue, Yubei District, 
Chongqing, CHINA, agree to cooperate in regard to international programs based on 

the principle of reciprocity. This Memorandum of Understanding (hereafter referred to 

as “MoU”) permits the exchange of scholars, students, academic information and 
materials between the signatory institutions with the following provisions: 

 

1.  WU and SWUPL agree to promote the following exchange activities based on 

their respective academic and educational needs: 

a. Exchange of faculty members/researchers/staff 

b. Exchange of students between the parties in short or long term and degree or 

non-degree programs, and credit transfer 

c. Joint research in fields of mutual academic interests 

d. Joint hosting of academic conferences and seminars/workshops 

e. Exchange of teaching materials and curricula 

f. Set up joint degree programme 

g. Any other activities mutually agreed upon between the parties.  

 

2.  Collaborative programs will include faculties, undergraduate and graduate levels. 

 

3. The parties understand that this MoU cannot entail how each collaborative project 

will be implemented, administered, or funded. As a result, the parties agree that they 

can enter into separate subsidiary agreements for each project that is selected for 

undertaking pursuant to this MoU.  

 

4.  This MoU shall take effect upon signature by both parties and will be effective for 

an initial period of five years from the date it is signed by the parties. The MoU may 

be extended for such further period as may be agreed by both parties in writing and 

may be terminated by either party giving at least three months written notice to the 

other. The termination of the MoU does not affect the activities that have been carried 

out or are being carried out unless otherwise agreed upon by the parties in writing.  

 





 

 

 

 

 

中国西南政法大学和泰国瓦莱岚大学 

合作谅解备忘录 

 

瓦莱岚大学（以下简称WU），位于泰国洛坤府他沙拉县泰布里
222号，与西南政法大学（以下简称 SWUPL），位于中国重庆市渝北
区宝圣大道 301号，秉持加强学术合作、共谋双方福祉的宗旨，基于
互惠原则，就国际项目合作达成共识。为此，双方特订立本谅解备忘
录（以下简称MoU），以促进两校间进行学者、学生、学术信息交流。
具体条款如下： 

 

1. WU和 SWUPL将根据各自的学术和教育需求，推动以下交流活动： 
   a. 教职员工/研究人员/职员的交流互访 

   b. 短期或长期、学位或非学位项目的学生交流互访，以及学分互
认 

   c. 在双方共同学术兴趣领域进行联合研究 

   d. 联合举办学术会议和研讨会 

   e. 学术材料和课程的交流 

   f. 探讨设立学位项目 

   g. 任何双方共同商定的其他活动 

 

2. 合作项目将涵盖各院系的本科生和研究生层面。 

 

3. 本MoU无法详细规定每个合作项目的实施细节。因此，双方同意
可为每个根据本MoU开展的项目签订单独的附属协议。 

 

4. 本MoU自执行之日起生效，有效期为五年，并经双方书面协定可
延长至更久期限。并可在任何一方至少三个月书面通知另一方后终
止。除非双方另有书面约定，谅解备忘录的终止不影响已经开展或正
在开展的活动。 

 

5. 本MoU以中文和英文写成，一式两份，双方各执一份。中英文版




